
Palam�s preveu dur els residus a Lloret a par tir d«aquesta

primavera

El govern local calcula que canviar Solius per la planta de tractament

selvatana estalviar� 136.000 euros des d'aquest any f ins al 2020

El regidor Xavier Lloveras.

PALAMîS | CARLES TORRAMAD�

L'Ajuntament de Palam�s est� pendent de signar amb el de Lloret el

conveni per por tar els residus de la fracci� de rebuig a la planta de

tractament que hi ha a la localitat selvatana. En el ple d'aquest

dimar ts, Palam�s va aprovar el conveni amb l'�nic vot en contra del

PSC. La voluntat de l'Ajuntament, segons va manifestar el regidor

de Medi Ambient Xavier Lloveras, �s posar-ho en marxa aquesta

primavera, moment en qu� deixar� de por tar el rebuig a l'abocador

de Solius. Lloveras va exposar que, malgrat l'increment de la

dist�ncia a rec�rrer per abocar els residus i l'increment que aix�

suposa, l'Ajuntament calcula que el trasllat a Lloret compor tar� un

estalvi de 136.000 euros des de 2016 a 2020.

El grup del PSC, a l'oposici�, va criticar el conveni perqu� hi va

trobar a faltar un acord per les tarifes que haur� d'abonar

l'Ajuntament de Palam�s a Lloret. La por taveu Teresa Ferr�s va

assegurar que es tracta Çd'un xec en blancÈ i que afectar� Çla

butxaca del ciutad�È. Tamb� va lamentar que Çes comen�a la casa per la teuladaÈ perqu� considera que

s'hauria de fer una planta de transfar�ncia que compact�s els residus de rebuig i, per tant, reduir el nombre de

viatges dels camions a Lloret. Lloveras va respondre que les tarifes estan determinades per l'Ag�ncia de

Residus de Catalunya i que, en el cas que ho fes l'Ajuntament de Lloret, a Solius les posa el Consorci que el

gestiona. Quant a la planta de transfar�ncia, el regidor va recordar que el govern liderat de Ferr�s no va

projectar-la, si b� va af irmar que li agradaria disposar-ne.

Per la CUP, Joan Bohigas va mostrar-se en desacord amb el sistema de recollida selectiva i va reclamar

actuacions per fomentar m�s reciclatge (el 2014 va representar el 38% del total). Lloveras va comentar que

incrementar la recollida selectiva �s un dels objectius principals del govern.

Lloveras va defensar por tar els residus de rebuig a Lloret per prevenir davant la incer tesa que hi ha respecte de

l'abocador de Solius, per raons ecol�giques i econ�miques. Aquestes dues darreres van lligades, va explicar.

L'abocador de Solius rep tots els residus de rebuig, mentre que a Lloret de Mar es trien pr�viament, de manera



que es revaloritzables no s'aboquen. El regidor va exposar que es calcula que la meitat del rebuig �s materia

revaloritzable, de manera que es redueix a la meitat el c�non per dipositar a l'abocador respecte al de Solius, on

no es tria res. Descomptant l'increment del cost pel transpor t i reduint l'impor t del c�non per abocar, el govern

estima un estalvi de 136.000 euros f ins el 2020.
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